
Referat fra årsmødet  oktober 2005 

 
På mødet blev Kaj Jacobsen valgt som ordstyrer. 
 
Der var indkommet forskellige forslag fra kørerne. 
 

1. Allan Andersens forslag til ændringer i klasse 3, vil der bliver arbejdet på i 2007. 
2. Tonny Jacobsens forslag til at ændre kl. 5 fra 0-1400 ccm til 0-1600 gruppe N 16 år 

og op blev vedtaget. 
3. Søren Rud spørger om strøm på alle baner, dette er ikke noget som RCD, kan gøre 

noget ved. Ang. kontrol af kl. 5, der har været de samme to kontrollanter ude ved 
alle løb i år. 

4. Peder T. Jensens forslag om ændring af tekst i tillægsregler blev vedtaget, således 
at der kommer til at stå: Brændstof i henhold til nationale og internationale regler. 

5. Bestyrelsen forslog at al form for dækopvarming skal forbydes, dette sagde de 
fremmødte god for. 

 
 
Der foruden fik vi en snak omkring det at køre NEZ/DM  og der var et stort ønske fra 
kørerne at man kørte disse for sig selv, altså DM om lørdagen og NEZ om søndagen, da 
man mente at flere danske kørere, ville køre med i NEZ. 
 
Et nødråb fra Tonny Jacobsen, vores web-master: om at kørerne selv skriver nogle 
referater om løbene og sender dem til hjemmesiden. 
 
Derudover vil vi i bestyrelsen arbejde på at få arrangeret en DM afdeling på evt. Estering i 
Tyskland. 
 
 
 
Inge Henneberg 
 


